
Zápls č .31 2023

Z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Honětice konaného dne 21.6.2023

v zasedací místnosti obecního úřadu

Veřejné zasedání zahájila v 19 hod. starostka obce Markéta Soukupová, které bylo řádně
svoláno a vYhláŠeno. Uvedla,Že hlasování o usneseních proběhnou po každém bodu . Dle
PrezenČní listinY ČlenŮ zastupitelstva (viz. příloha)je přítomno 7 členů, omluveno bylo 0
členů. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.

Starostka navrhla zapisovatele p. Dušana Čiefa a jako ověřovatele zápisu p. Martina
Kochaníčka a p. Svatavu Balátovou.

ZastuPitelstvo obce Honětice určuje zapisovatele p. Dušana čiefa a jako ověřovatele
zápisu p, Martina Kochaníčka a p. Svatavu Balátovou.

Výsledky hlasování zapisovatele zápisu : pro 6, proti 0 , zdržet se L

výsledky hlasování ověřovatelů zápisu : pro 7 , proti o , zdržel se o

Dále PředloŽila starostka návrh programu veřejného zasedání, tak , jak bylo vyvěšeno na
úřední desce, nikdo z přítomných program nedoplnil .

t. Zahájení - volba zapisovatele a ověřovatele zápisu, schvátení programu
2, Zámér prodeje pozemku p.č. 85t/L, 25,g3g/L, 84816, 84812
3, EKO-KOM, nová smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru odpadového

hospodářství
4. lnformace starostky
5. Usnesení
6. Diskuse

7. Závér

Zastupitelstvo obce Honětice schvaluje navržený program.

Výsledky hlasování : pro 7 , proti 0 , zdržel se O
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V bodě Č. 2 seznámila starostka přítomné o Záměru prodeje pozemků p.č. 851/1,
25,339lt,84816,84812

Na základě Žádosti, kterou podal Tomáš Starý 24.5.2o2g. Důvodem je přičlenění k vlastním
nemovitostem, zvelebení zpustoŠeného stavu obecních pozemků a stavby, zarovnání plotu...
S odkupem pozemků jdou veškeré náklady za kupujícím.

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování : pro 7, proti 0, zdrželi se 0

V bodě Č. 3 seznámila starostka přítomné o nové smlouvě EKo_KoMu, spolupráce
při zajištění zpětného odběru odpadového hospodářství

DoŠlo k novelizaci, smlouva je vyhotovena dle ptatné tegislativy, zákon 54t/2;2osb., o
odPadech. Nová smlouva odpovídá nové právní úpravě, jsou zachovány stávající principy.
Smlouva bYla Projednána svazem měst a obcí i sdružením místních samospráv.

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 7, protiO, zdrželise 0

Bod č.4 seznámila starostka přítomné :

O jednání ohledně digitalizace, natažení optických vláken pro lepší signál v obci. při schválení
firmou Cetin by byla možná realizace v příštím roce.

O reklamaci silnice na mostku, jednáno s firmou SUS KM, oprava přislíbena kotem poloviny
července.

O ČtvrteČním jednání s firmou Mopre, pokračování projektu druhé fáze ohledně realizace
elektřiny firmou EGD.

Bod č. 5. Usnesení:

BYl PoŽádán zapisovatel p. Dušan Čief o přečtení návrhu Usnesení č.3/2023, nikdo z

Přítomných nechtěl usnesenídoplnit ani pozměnit. Zastupitelstvo schválilo Usnesení č.
3/ZO23 bez výhrad.

starostka nechala hlasovat o usnesení

Výsledky hlasování : pro7, proti 0, zdrželi se 0



Bod č.6. Diskuse:

Paní starostka si vzala stovo jako první:

Sdělila' Že veŠkeré dotazY z minulého zasedání byty zodpovězeny a vyzvata přítomné
k dotazům.

Nikdo z přítomných dotaz neměl.

Bod č. 7.Závěr:

Starostka Poděkovata ČlenŮm zastupitelstva iobčanům za účast na veřejném zasedánízastupitelstva, a v 19.23 hodin zasedání ukončita.

Přílohy zápisu :

1) lnformace o místě a době konání veřejného zasedání
2) Prezenční listina čtenů zastupitelstva a hostů
3) 7áměr o prodejiobecního pozemku
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